
 

 

 

 

 

 
Voor de rondvraag van de commissievergadering van dinsdag 1 september heeft de fractie van Lokaal 

Dinkelland enkele vragen. 

 

Onderwerp: afvalwaterinjectie Rossum 

 

 

Meerdere keren heeft de fractie van Lokaal Dinkelland, maar ook andere raadsfrac-
ties, hun bezorgdheid geuit en vragen gesteld over de gang van zaken rondom de af-
valwaterinjectie in de diverse oude gaswinningslocaties in Twente.  

Thans vindt groot onderhoud plaats aan de injectiebuizen van ROW-2 en ROW-7, of 
beter gezegd deze worden voor een deel vervangen terwijl de NAM bij aanvraag van 
de hinderwet vergunning duidelijk heeft aangegeven dat deze bestand zouden zijn 
tegen het agressieve injectiewater. Ook heeft de NAM een aantal jaren na de start 
van het afvalwater injecteren, de leiding tussen Drenthe en het verdeelstation in 
Lemselo inwendig voorzien van een nieuwe kunststof leiding (relined). Dit is gedaan 
omdat er een serieus risico aanwezig was dat de bestaande leiding onvoldoende be-
stand zou zijn tegen het vervuilde agressieve injectiewater en er daardoor lekkages 
konden ontstaan gelijk aan de lekkage over de grens in Duitsland. 

 

Vraag:  

De leidingen tussen het verdeelstation en de injectie locaties zijn zeer waarschijnlijk 
niet gerelined, waardoor het gebied tussen het verdeelstation en de diverse injectie 
locaties in Rossum, Lemselo en Volthe een extra gevaar lopen op lekkage en dus 
een bodemverontreiniging. 

-Klopt het dat deze leidingen niet zijn gerelined? 

-Waarom zijn deze leiding tracés niet gerelined? 

-Was u als college hiervan op de hoogte? 

-Zo ja, waarom hebt u daarmee ingestemd? 

 

Vraag: 



 

 

De verleende Hinderwetvergunning voor de locatie Tramweg geldt uitsluitend voor 
ROW-2. Echter op deze locatie is ook de injectieput ROW-7 aanwezig. 

-Bent u van mening dat voor de injectieput ROW-7 geen Hinderwetvergunning is ver-
leend? 

-Zo ja, bent u dan bereid deze per direct te sluiten of de werkzaamheden daaraan te 
laten stoppen? 

-Zo nee, waarom niet? 

 

 

 

Vraag: 

Thans vinden diverse werkzaamheden plaats om de injectiebuizen te vervangen. 
Hierbij vinden ook omvangrijke graafwerkzaamheden plaats, waarbij eventueel een 
bodemverontreiniging kan plaatsvinden. 

-Is voor deze omvangrijke werkzaamheden geen bouwvergunning vereist? 

-Zo ja, waarom is dit niet gebeurd en gaat de gemeente alsnog handhaven? 

-Zo nee, waarom niet? 

 

Vraag: 

Binnenkort zal er een bijeenkomst worden georganiseerd door de NAM en andere 
betrokken partijen. Om te voorkomen dat dit een éénzijdige propaganda voorstelling 
van de NAM, min v EZ en Haskoning wordt, stellen wij voor om deze breed op te zet-
ten, zodat ook aan de verantwoordelijke bewindslieden en aan niet NAM gebonden 
deskundigen vragen kunnen worden gesteld. 

-Is het college genegen om hieraan uitvoering te geven? 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Fractie Lokaal Dinkelland 

 

Benny Tijkotte fractievrz.  


